
ZADVOR

Obveščamo občane, da je v prostorih KS Zadvor v zadruž-
nem domu razgrnjen IDEJNI NAČRT POKOPALIŠČA \
ZADVORU.

Oglejte si ga od 18. marca do 18. aprila t.l. vse delovne dni od
16. do 17. ure.

Prosimo občane, da si načrt ogledate in daste pisne pripombe
nanj.

KRAJEVNA SKUPNOST ZADVOR

Bralcem Nsk s področja naše
KS se opravičujem, ker v fe-
bruarski številki niste zasledili
nobenega mojega sestavka. Bil
sem bolan in nisem mogel opra-
viti svoje dolžnosti.

Tudi v februarju so se pri nas
odvijali nekateri omembe vredni
dogodki.NovidelegatiKKSZDL
so se sestali na prvi skupščini.
Izvoljen je bil 14-članski izvršni
in 3-članski nadzorni odbor. Do-
bili pa smo tudi novega predsed-
nika Edvarda Korlata, doma iz
Sadinje vasi. Da je KK SZDL v
Zadvoru zares zaživela, se je iz-
kazalo.na prvi seji izvršnega od-
bora 5. marca. Na dnevnem redu
so bili štiri točke, ena važncjša
od druge. Tako so bili prepričani,
da bodo v dopolnilo svojega kon-
stituiranja dobili še sekretarja
konference, pa jim to ni zaenkrat
uspelo, ker se nekateri branijo te
funkcije. Poleg volilne komisije,
ki je še prej opravijala svojo
dolžnost, so na tej seji izvolili še
kadrovsko 7-člansko komisijo v
sestavi, ki naj bi ustrezala tako
po področjih dela kot po kra-
jevni zastopanosti. Komisiji že-
limo pri delu obilo uspeha.

Znotraj obravnave splošnega
političnega položaja v svetu so
spregovorili o pripravah za ak-
cijo Nihče nas ne sme presenetiti.
V akcijo bodo vključili vse de-
javnike, da bi bila akcija čimbo-
Ije organizirana in čimuspešneje
izvedena.

Pri razpravi o osnutku pravil-
nika o izvajanju pokopališkega
ceremoniala, ki ga je pripravil
delavski svet Komunalne skup-
nosti^Ljubljana — TOZD Žale,
so ugotovili, da tak osnutek ne
ustreza krajevnim razmeram iz

območja sostrškega pokopališča,
kajti le-to še nima mrliških vežic
in umrli še vedno leže na svojih
domovih, medtem ko je sprevod
od doma do pokopališča po javni
cesti prepovedan. Po razpravi so
izvolili tričlansko komisijo, ki naj
zbere pripombe in pripravi pred-
loge, katere naj bi nato upošte-
vali pri izdelavi dokončnega be-
sedila pravilnika o pokopališkem
redu. Seveda pa gre še za uresni-
čitev projektov, ki predvidevajo
gradnjo miliške vežice na sostr-
škem pokopališču. Šele tedaj bo
moč pravilnik izvajati tako,kot si
to najbrž vsi želimo.

V razmeroma kratkem času
se je sestal tudi izvršni odbor
Društva upokojencev Zadvor.
Ugotavljajo, da šlevilo članstva v
društvu narašča in temu pri-
inerno bo treba pospešiti tudi
napore. Od skromnih 100 članov
in članic v letu 1975 se je zdaj
število povzpelo na 316.

Dogovorili so se, da bo letna kon-
ferenca društva 8. aprila. Želimo, da
bi jim čimbol) uspela in da bi bilo delo
v društvih še pestrejše — v korisl
vsega članstva.

Nekateri občani so me kdaj pa
kdaj ustavili na cesti in me povpraša-
li, kako je kaj z novimi telefonskimi
priključki na območju naše KS ozi-
roma območne pošte Dobrunje.
Tajnik KS Zadvor tovariš Keber mi
je pojasnil, dv, zaenkrat ni nobenega
upanja za nove telefon.ske priključ-
ke, pač pa KS intenzivno išče tnožno-
sti za teletonske linije v naselja, ki
sploh še nimajo telefonskih zvez.
Sem sodijo zlasti Podmolnik, Šent-
pavel, Češnjice in Zagradišča. Tele-
fonski priključki v spominski hiši v
Podlipoglavu pa bi kazalo preurediti
tako, da bi bil v vsakem času dosto-
pen javnosti.

ALOJZ KASTELIC


